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Huvudstyrelsemöte 

RSK  

Nr 2023-7 

Datum 230612 

Plats Ålgårdsvägen 17 i Rydboholm 

Närvarande Leif Kuusela                                                    Anita Erixon    

Maria Martinsson                                                   

Anette Krii                                                   

Agneta Johansson 

Johanna Brorsson 

 

 

7.1        Mötets öppnande 

Leif öppnade mötet  

7.2        Dagordning 

Dagordningen godkändes . 

7.3        Protokollsjustering 

Johanna Brorsson utses att justera dagens protokoll 

7.4        Föregående mötes protokoll 

• Golvet i idrottshallen: KVARSTÅR. Uppföljning/bevakning mot Fritidsförvaltningen. 

• Aktivitetsavgifter: KVARSTÅR. En översyn genomförs under året med målet att justera för fotbollen 

till 2024 och IB till hösten 2023     

• Utbildning i samarbete med SISU: KVARSTÅR. Aktuell utbildningsomgång kom för tätt inpå . 

Avvaktas ny omgång till hösten. Maria Martinsson och Lotta Knutsson planerar att påbörja en utbildning 

med SISU med temat: ” hur agerar man som ledare i RSK för att vägleda barn och ungdomar med NPF-

diagnoser ( NeuroPsykiatriskaFunktionsnedsättningar) ”  

• Fråga om medlemsregistrets uppbyggnad och möjligheter: KVARSTÅR. På fråga från Stefan fördes 

en diskussion om nuvarande medlemsregister och möjligheter att enkelt göra selekteringar på 

sektionstillhörighet bland registrerade medlemmar för bla medlemsutskick. Det görs en översiktlig 

jämförelse hur andra föreningar kan ha strukturer/lösningar samt nuvarande leverantör Visma. 

 

7.5        Rapporter 

• Ekonomi: Ackumulerat resultat för hela föreningen per maj är + 71 155 kr .  

• RSK-marschen:  33 lag och ca 200 personer gjorde marschen till en mycket fin lördagsaktivitet och gav 

mersmak inför nästa år. 

• Nya soffor Storsjögården:  Leif rapporterar att två nya soffor med tillhörande bord har nu installerats i 

stugan 

• Brev från Gunnar Andrén: Leif läser upp delar av brev som Gunnar Andrén skickat till RSK. Efter 

många år som trogen bidragsgivare vill Gunnar nu avsluta de månatliga bidragen. Leif kommer att 

författa ett svarsbrev från huvudstyrelsen och uttrycka en tacksamhet för det stöd som Gunnar visat 

föreningen. 

• Ferieungdomar: Ungdomarna har idag startat arbetet och kommer att tillbringa tid vid Storsjögården och 

fotbollskolan. 
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7.6        Övriga frågor 

• Ny dammsugare Storsjögården: Är nu upphandlad via kansliet. 

• Fråga om bänkar till B- och C-plan : Det har uttryckts önskemål om bänkar från en del föräldrar och 

det finns möjlighet att några personer kan ordna virke och snickra dessa. BESLUT: Styrelsen är positiv 

och uppdrar åt fotbollen att jobba vidare med detta. 

 

7.7        Nästa möte 

 

Huvudstyrelsemöte Datum Tid Plats 

Nr 2023-5 23-04-17  må 18:00 Kansliet 

Nr 2023-6 23-05-08  må 18:00 Kansliet 

Nr 2023-7 23-06-12  må 18:00 Ålgårdsvägen R-holm 

Nr 2023-8 23-08-14  må 18:00 Kansliet 

Nr 2023-9 23-09-11  må 18:00 Kansliet 

Nr 2023-10 23-10-09  må 18:00 Kansliet 

Nr 2023-11 23-11-06  må 18:00 Kansliet 

Nr 2023-12 23-12-04  må 18:00 Kansliet 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

Leif Kuusela    Johanna Brorsson 


